
ČOV Čertousy – výkup a sběr odpadů  

Dne 28.8.2014 bylo na jednání RMČ přijato usnesení, týkající se udělení souhlasu se sběrem odpadů na ČOV 

Čertousy pouze za podmínek, že sběr nebo výkup odpadů se bude týkat pouze odpadů, které pocházejí výhradně 

z katastru Horní Počernice. Obratem nám bylo doručeno Rozhodnutí odboru životního prostředí Magistrátu hl. 

města. .Prahy, který naší připomínku posoudil jako diskriminační s tím, že nebude nadále zohledněna. I přes 

prvotní rozhodnutí samosprávy, že se odvoláme k Ministerstvu životního prostředí, jsme to nakonec neudělali. A 

to z toho důvodu, že pokud by 30.9.2014 byl ukončen sběr odpadů na ČOV Čertousy, bylo by zakázáno na tuto 

čistírnu jezdit  i fekálním vozům, které sváží odpad z jímek občanů Horních Počernic, a tím bychom jim výrazně 

navýšili ceny. Tato malá prohra se ovšem netýká zkapacitnění ČOV Čertousy, kde nadále trváme na svých 

požadavcích schválených v Radě. Stejně tak řešíme eliminaci dalších možných zdrojů zápachu, jak můžete vidět 

z dopisu v příloze. 

Hana Moravcová, starostka 

 


